



# Protokoll styrelsemöte – 2020-10-07

## 1. Formalia

### 1.1 Mötets öppnande

Mötet förklarades öppnat 12:05.

### 1.2 Närvarande

Närvarande vid mötet var:

Sebastian Elf

Viktor Olbrant

Tommy Reuterskiöld

Alexander Kristiansson

Joanna Kubik

Clara Ljungström

Mats-Hjalmar Murman

Mikael Stedt

Pierre Le Fèvre

Clara Hällgren

Ricardo Miguel Mayta Lavalle

### 1.3 Anmäld frånvaro

Anders Utter

### 1.4 Val av mötets ordförande

Sebastian Elf valdes till mötets ordförande.

### 1.5 Val av mötets sekreterare

Viktor Olbrant valdes till mötets sekreterare.

### 1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar inkom.





## 1.7 Mötets behöriga och beslutsmässighet

Mötet förklarades behörigt utlyst och beslutsmässigt.

## 1.8 Föregående protokoll

Föregående protokoll är ej justerat och anslaget.

## 1.9 Val av justerare

Tommy Reuterskiöld och Alexander Kristiansson valdes till mötets justerare.

## 1.10 Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor.

## 1.11 Föredragningslista godkännande

Föredragningslistan godkändes.

## 2. Rapporter och meddelanden

### 2.1 Styrelsen

Ordförande:

Ordförandemöte om två veckor. Fortfarande stängda lokaler.

Vice ordförande:

Inget att rapportera

Ledamöter:

Inget att rapportera





## 2.2 Organ och nämnder:

### Företagsgruppen(FG):

Inget att rapportera

### Qlubbmästeriet(QM):

Fått igång läskautomaten, det innebär en extra inkomstkälla.

### Lokalnämnden:

Skolan har bett oss riva ned pulsenreklambladen i rudan.

### Mottagningsgruppen(Mogen):

Utvärdering är skickad till nyantagna. Ska ha möte med mottagningssamordnare nästa vecka. En ny person från CBH ska ta över mottagningen framöver. Försöker få till ett möte med honom men inte fått något svar. Vi kommer få låna lokal i Nymble för faddergasque. Behövs någon som drar i det.

### Studienämnden(SN):

Behöver hjälp att hitta representanter från förstaårsstudenter. Har inte haft några möten.

### Spelgruppen(STRUPPEN):

Inget att rapportera.

### Kårens ansvariga rengöringspatrull (KARP):

Inget att rapportera.

### JML-nämnden:

Inget att rapportera.





Valberedning:

Inget att rapportera

Idrottsgruppen(IG):

Inget att rapportera.

Fanborgen:

Inget att rapportera.

## 2.3 THS, Övriga:

Revisorer:

Inget att rapportera.

## 3. Besluts- och diskussionspunkter

### 3.1 SM

Valde ordförande för KARP. Ansvarsfrihet beviljades för 2019 års styrelse och organordföranden.

### 3.2 Skåpbetalningar

Har inkommit önskemål från en student om att erhålla lättnad av skåpavgift under den tiden skolan hölls stängd i våras.

Styrelsen beslutar att inte bevilja någon ersättning för den tiden skåpen ej var tillgängliga.

### 3.3 Protokoll

Styrelsen beslutar att godkänna protokollet från 2020-06-03





### 3.4 Uppköp av kurslitteratur

Alexander: Har fått mail av en kille som vill starta en tjänst för att köpa böcker. Han undrar om vi vill samarbeta med honom mot provision på sålda böcker. Styrelsen önskar mer information om tjänsten innan beslut tas.

## 4. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

## 5. Nästa möte

Nästa möte planerades till 2020-10-21.

## 6. Mötet avslutas

Mötet avslutades 12:27.

Mötesordförande:

Justerare #1:

Justerare #2:

\_\_\_\_\_  
Ort & Datum

\_\_\_\_\_  
Ort & Datum

\_\_\_\_\_  
Ort & Datum

\_\_\_\_\_  
Namnteckning

\_\_\_\_\_  
Namnteckning

\_\_\_\_\_  
Namnteckning

\_\_\_\_\_  
Namnförtydligande

\_\_\_\_\_  
Namnförtydligande

\_\_\_\_\_  
Namnförtydligande

